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Denes (MAP): Suntem în analiza unui studiu de impact privind eventuale

modificari legislative privind exproprierile

Un studiu de impact privind modificarile legislative propuse de ministrul Ioan Denes privind despagubirile

acordate proprietarilor de terenuri expropriati în procesul de realizare a perdelelor forestiere se afla în

prezent în analiza Ministerului Apelor si Padurilor (MAP). 

Ministrul Apelor si Padurilor, Ioan Denes, a anuntat, joi, la Brasov, ca a avut discutii cu ministerele care trebuie sa

se implice în realizarea acestor modificari legislative si ca în prezent se analizeaza impactul bugetar al acestora.

"Acele modificari sunt necesare, sunt o realitate pe care am constatat-o în teren si pe care trebuie sa o reparam. Am

avut o discutie si cu cei din Guvern, pentru ca aici sunt mai multe institutii care trebuie sa colaboreze, sa faca astfel

de modificari. Exista un nomenclator care spune foarte clar câti lei primesti pe metru patrat într-o anumita zona, pe

care ei o invoca ca este foarte mica. O alta precizare - din analizele pe care le-am facut - trebuie sa vezi impactul

bugetar pentru ca aceste exproprieri se platesc din buget - din primele verificari, exista tendinta sa se supraliciteze

acele suprafete de terenuri. S-a întâmplat si pe exproprieri de infrastructura rutiera, pe autostrazi, dar cetatenii

trebuie sa înteleaga ca acei bani sunt banii nostri si nu pot fi mai multi sau mai putin decât valoarea terenurilor din

acea zona. Suntem în analiza acelui studiu de impact si urmeaza sa avem o discutie cu reprezentantii de la Finante

si de la Dezvoltare", a spus Denes.

Conform acestuia, intentia este ca exproprierea pentru perdelele forestiere acolo unde vor fi autostrazi sa se faca

odata cu procedura de expropriere a culoarului pentru autostrada.
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